
Medlem af Folketinget Jane Heitmann (V) har den 22. marts 2013 stillet føl-
gende spørgsmål nr. S 1467 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som 
hermed besvares.

Spørgsmål S 1467:
”Er det ministerens opfattelse, at der er sket en underrapportering af bivirknin-
ger ved brugen af misoprostol, og overvejer ministeren eventuelt initiativer, 
som fremover kan skabe større tryghed omkring brugen af misoprostol, så-
fremt ministeren vurderer, at der har fundet en underrapportering sted?”

Svar:
Som det fremgår af mit svar på S 1359 af 19. marts 2013 om anvendelse af 
det aktive indholdsstof misoprostol til ve-stimulation, har jeg bedt Sundheds-
styrelsen om at undersøge, om antallet af indberetninger fra sygehusene giver 
anledning til yderligere indskærpelser om, hvordan det konkrete lægemiddel 
skal bruges ude på fødeafdelingerne. Styrelsen forventer at komme med deres 
bidrag i sagen medio april 2013. 
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